
DPr-BRM-II.0012.16.10.2021 

Protokół nr 29/XI/2021 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 11 października 2021 r.  

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 13 radnych  

obecnych   - 10 radnych  

nieobecnych  -   3 radnych  

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu nr 28/IX/2021 posiedzenia Komisji. 

3. Podsumowanie wyjazdowych posiedzeń Komisji w Ośrodku treningowym 

Łodzianka i Ośrodku treningowym przy ul. Minerskiej 1. 

4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

III. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara powitała obecnych on-line radnych oraz 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1 - Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara przedstawiła proponowany porządek.  

Uwag nie zgłoszono.  
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała porządek obrad. 

 

Ad pkt 2 – Przyjęcie protokołu nr 28/IX/2021 posiedzenia Komisji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała protokół. 

 

Ad pkt 3 - Podsumowanie wyjazdowych posiedzeń Komisji w Ośrodku treningowym 

Łodzianka i Ośrodku treningowym przy ul. Minerskiej 1. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zaproponowała omawianie punktu od spraw 

dotyczących hali przy ul. Małachowskiego i Ośrodka treningowego Łodzianka. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski wyjaśnił, że 

wszystkie uwagi zgłaszane przez radnych podczas wyjazdowego posiedzenia Komisji Sportu 

zostały wzięte pod uwagę, a niektóre z proponowanych zmian będą zrealizowane później, ze 

względu na konieczność zaangażowania środków finansowych. Najbardziej kosztowne 

wydarzenie, które miało poprawić funkcjonowanie obiektu, to wymiana uszkodzonych 

krzesełek. Koszt wymiany oszacowano na kwotę ok. 25 tyś. zł. Niezbędne materiały do 

zrealizowania tej wymiany oraz znalezienie środków do realizacji, są w trakcie przygotowań. 

Jeśli chodzi o nagłośnienie hali, to zostało ono poprawione. Obecnie jest  

w fazie testów. Trybunka, o której usuniecie wnioskowali radni, została usunięta. Inne sprawy 

tj. uszkodzenie opraw, wymiana żarówek, naprawy ogrodzenia – naprawiane są na bieżąco.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara podziękowała za zajęcie się sprawą wymiany 

parkietu na hali i wpisanie tego zadania do planu zadań inwestycyjnych MOSiR na 2022 r. 

Podziękowała też za szybką reakcję w sprawie usunięcia trybunki. Co do nagłośnienia 

przyznała, że jego jakość jest nieporównywalnie lepsza. Jeśli chodzi o wymianę krzesełek, 

przyznała, że to spory koszt. A podczas ostatniego z meczów zgłoszono jej sprawę braku 

numeracji krzesełek, co uniemożliwia wprowadzenie różnych cen w zależności od 

usytuowania miejsc na trybunie. Biorąc pod uwagę sporą liczbę uszkodzonych krzesełek nie 
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można ich ponumerować, w obawie że ktoś może trafić na krzesełko uszkodzone. Jednak 

można zastosować np. podział na kolory sekcji, sektory – A, B, C, aby zróżnicować krzesełka 

znajdujące się w różnej lokalizacji w ramach trybuny.  

Następnie zapytała o zegary umieszczone na koszach i wyjaśniła, że prezes MUKS Widzew 

Łódź zgłaszał, że należałoby je zdejmować po meczach, aby uniknąć ich uszkodzenia. 

Zapytała, czy były w tej sprawie podejmowane rozmowy.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

w kwestii krzesełek najprościej będzie wprowadzić ich numerację, kiedy wszystkie krzesełka 

będą naprawione. Wówczas będzie można dokonać walidacji na sektory, bardziej i mniej 

atrakcyjne miejsca. Jeśli chodzi o zegary, to ww. uwagi do niego nie docierały. Nikt też nie 

zgłaszał, że zegary narażone są na uszkodzenia. Spotka się w tej sprawie z trenerami  

i najemcami hali. Zwrócił uwagę na koszt demontażu i montażu tych zegarów, po i przed 

każdym meczem – jaki byłby to rząd wielkości i czy pracownicy byliby w stanie 

samodzielnie tego dokonywać. Sprzęt ten objęty jest gwarancją i być może uprawniona do 

tego byłaby jedynie wyspecjalizowana firma.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytał o przewidywany termin wymiany 

krzesełek. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

dopiero po uzyskaniu potwierdzenia o zabezpieczonych środkach na ten cel. Zapewnił, że 

odbędzie się to niezwłocznie.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara ponowiła prośbę o zastosowanie 

kolorystycznego, czy w postaci liter oznaczenia krzesełek, do czasu ich wymiany. Naklejki  

z uszkodzonych krzesełek w łatwy sposób będzie można przenieść na wymienione już 

krzesełka. Takie tymczasowe rozwiązanie nie będzie blokować użytkowników w najbliższym 

sezonie, a po stronie MOSiR nie rodzi kosztów.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

równolegle zastosowana będzie walidacja sektorowa, jak deklarował wcześniej.  

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał o liczbę miejsc siedzących na hali i analizę 

„zajętości” tych miejsc podczas wydarzeń sportowych.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

w okresie pandemii wydarzenia odbywały się praktycznie bez publiczności. Po zdjęciu 

restrykcji powoli wszystko wraca do normalnego funkcjonowania, jednak w tym sezonie nie 

zdarzyło się, aby hala była w 100% zajęta.  



 4 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała o wymianę opraw w Ośrodku 

treningowym Łodzianka, na boisku Orlik.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

14 października br. nastąpi ich wymiana.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara dodała, że otrzymała też informację, iż po 

wizycie radnych zostały sprzątnięte żołędzie z boiska, za co serdecznie dziękuje.  

Następnie zapytała, czy byłaby możliwość wprowadzenia pewnej regularności w usuwaniu 

żołędzi, tak aby np. w poniedziałki przed treningami boisko było czyste. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

obiekt ulega transformacji, obiektem zarządza nowe kierownictwo, z nowym spojrzeniem  

i nadzór nad obiektem będzie wyglądał zupełnie inaczej. Zgłosił też własne uwagi i zwrócił 

się z prośbą o kompletne przeprojektowanie zakresu czynności pracowników. Nastąpi wyższy 

stopień uszczegółowienia konkretnej czynności grupy będącej na dyżurze i będą oni 

rozliczani nie tylko z czasu pracy i zadań ogólnych, ale też z konkretnych czynności. Liczy na 

to, że takie sytuacje nie będą się powtarzały i będzie na to bacznie zwracał uwagę.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała, czy na obiekcie zmieni się również 

zatrudnienie.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

nie.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara powiedziała, że radny p. R. Markwant 

zgłaszał temat możliwości przeanalizowania w dłuższej perspektywie, jak można byłoby 

wykorzystać boisko do piłki plażowej. Czy możliwe jest za kilka miesięcy przedstawienie 

analizy przeprowadzonej przez MOSiR w tej kwestii, oczywiście z uwzględnieniem 

możliwości budżetowych.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

budżet to kwestia kluczowa. Brakuje obiektów z nawierzchnią trawiastą, chociażby sztuczną, 

kiedy w okresie zimowym wyłączone zostają z eksploatacji boiska z nawierzchnią naturalną  

i hybrydową. Dlatego wykorzystanie tamtej przestrzeni do przestrzeni treningowej sportów 

wymagających nawierzchni sztucznej, czy poliuretanowej, to nakład około 350-400 tyś. zł.  

Kiedy obiekt był budowany, jego kształt generowała nie potrzeba łódzkiego sportu, tylko 

realne możliwości w stosunku do koncepcji zagospodarowania terenu, która z kolei była 

mocno wyhamowana poprzez to, że obiekt znajduje się w zabytkowym parku. Gdyby 

wówczas, na etapie inwestycji udałoby się wyciąć kilka drzew, co nie jest popularne, ten 

obiekt mógłby zupełnie inaczej wyglądać i mieć zupełnie inną funkcjonalność. W przypadku, 
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kiedy konserwator zabytków nie dał zgody na zmianę tej koncepcji zagospodarowania, 

należało obiekt podzielić na sekcje. W tamtym czasie wydawało się, że boisko do piłki 

plażowej będzie miało istotne wykorzystanie z uwagi na fakt, że w tamtym czasie było takie 

zapotrzebowanie. Sport, jak każda dziedzina ewoluuje i treningi piłki plażowej odbywają się 

na tyle sporadycznie, że zachodzi potrzeba przekonstruowania tego obiektu i przekształcenia 

tej powierzchni na potrzeby innych sportów. Najszybszym i najtańszym rozwiązaniem byłoby 

wprowadzenie tam boiska, które miałoby nawierzchnie poliuretanową. To podbudowa 

najszybsza do wykonania i mieszcząca się w realiach finansowych.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała o sprawę umieszczenia na obiekcie 

Łodzianka kontenera na sprzęt. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

sprawa wydaje się prosta, ale trwa już rok. Sprawa wymaga uzgodnień z konserwatorem 

zabytków, co do lokalizacji. Ostatnia z wielu przedstawionych lokalizacji została 

zaakceptowana i zatwierdzona. Kontener zapewniony zostanie we własnym zakresie, 

wykorzystując jeden z kontenerów kasowych, który był przypisany do zewnętrznego 

lodowiska, już niefunkcjonującego. Wolą MOSiR jest posadowienie kontenera w taki sposób, 

żeby jego elewacja była tożsama z elewacją budynku. Z głównym najemcą tj. Widzewem, 

który ma największe zapotrzebowanie na powierzchnie, prowadzone są obecnie rozmowy  

i wszystko wskazuje na to, że umowa na najem zostanie niebawem sfinalizowana, a koszt 

wynajmu kontenera miesięcznie, to ok. 350 zł.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała dalej o podgiętą siatkę, szczególnie 

na boisku Orlik, co może stanowić zagrożenie bezpieczeństwa, szczególnie dla młodszych 

dzieci.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

siatka boiska naprawiana jest na bieżąco. Temat wywoływany był przez użytkowników, a tak 

naprawdę powodowany przez rodziców użytkowników. Bardzo często dzieje się tak, że osoby 

obserwujące tam treningi „wiszą na siatkach” i siatki ulegają uszkodzeniu. Notorycznie trzeba 

walczyć też z osobami, które przecinają siatki próbując dostać się na teren obiektu 

pobocznymi wejściami. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji przygotowuje się do likwidacji 

tej siatki i postawienia mocniejszego ogrodzenia, żeby takie sytuacje nie miały już miejsca. 

Na jednym z obiektów, który się przekształcał, pozostały panele ogrodzeniowe i jeśli są one  

w dostatecznie dobrym stanie, zostaną przeniesione na ten obiekt.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara powiedziała, że dla pewności prosiłaby  

o zweryfikowanie, czy siatka boiska Orlik została naprawiona, gdyż z informacji, jakie 
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uzyskała siatka dalej była poodginana. Być może w ostatnich dniach siatka została 

naprawiona, lub docierają  do nas odmienne informacje.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

to sprawdzi. 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała dalej o wiatę (ławki rezerwowych), 

gdzie były zniszczone plastikowe panele. Zapytała o wymianę tych paneli i odmalowanie 

stelażu (ze względu na widoczną rdzę). Dalej powiedziała o konieczności odmalowanie 

bardzo zniszczonych przez słońce ławek. Powiedziała też o zgłaszanej przez użytkowników 

obu obiektów konieczności zakupu szczotek do butów i umieszczeniu ich przy wejściu do 

obiektu. Koszt to ok. 400 zł. To bardzo pomogłoby zachować porządek na terenie budynku.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

przyjmuje tę potrzebę, jako pilną i postara się to zrealizować.  

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał, czy szczotek nie mogą zakupić same kluby? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

oczywiście że mogą, ale nie zrobiły tego jak dotąd. Wiemy, że kluby mają swoje ograniczenia 

finansowe.  

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał dalej, czy rodzic z dzieckiem może wejść na boisko 

Orlik na Łodziance, żeby pograć w piłkę kiedy boisko nie jest zajęte.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

takie obiekty są ogólnodostępne i jak najbardziej jest to możliwe. Natomiast przed wejściem 

na boisko warto wejść do budynku i sprawdzić tę dostępność. Należy jednak zauważyć, że  

w najbardziej korzystnych godzinach boisko Orlik na Łodziance wykorzystywane jest przez 

kluby sportowe. Warto zweryfikować, kiedy ta sytuacja miała miejsce, czy nie w czasie 

obostrzeń pandemicznych, kiedy obiekt był czasowo wyłączany.  

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał o dostępność innych boisk na obiekcie, który też ma 

status ogólnodostępności.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

nie jest to możliwe, ponieważ każda nawierzchnia boisk ma swoją maksymalną liczbę godzin 

w tygodniu do wykorzystania, aby nie zniszczyć tej nawierzchni i pozwalać trawie wzrastać.  

Radny p. Krzysztof Makowski stwierdził, że żaden z tych obiektów nie kwalifikuje się do 

tego, aby zrealizować tam wniosek budżetu obywatelskiego. W zasadach budżetu 

obywatelskiego zapisana jest reguła, że 20-30 godz./tygodniowo obiekt musi być 

ogólnodostępny dla wszystkich mieszkańców.  
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

zależy, czy jako obiekt rozumiemy całość, czy oddzielnie każde z boisk. Kiedy dojdzie do 

sytuacji, że kluby będą miały własne boiska, nie będą ich dzierżawić od MOSiR, wtedy każdy 

z zewnątrz będzie mógł wejść. Podkreślił, że muszą w takiej sytuacji obowiązywać zasady 

eksploatacji boiska, aby uniknąć jego zniszczenia.  

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał, czy kiedy inny klub chciałby wynająć boisko, to  

z kim ma to uzgodnić – z MOSiR, czy z RTS Widzew, czy z ŁKS. Wie o takiej sytuacji, 

kiedy klub był odsyłany od jednego, do drugiego.  

Wiceprezydent Miasta Łodzi p. Joanna Skrzydlewska odpowiedziała, że wszystkie takie 

kwestie ustalać należy z MOSiR, a nie z żadnym z klubów, który wynajmuje poszczególne 

obiekty sportowe. Jeżeli taka sytuacja miała miejsce, to chętnie pozna który to był klub, kiedy 

ta sytuacja miała miejsce i wyjaśni tę sytuację. Kluby nie mają prawa wypowiadać się na 

temat tego, kto i kiedy może z obiektów korzystać. Jak słusznie radny zauważył, są to ośrodki 

miejskie. Miasto decyduje, kto i kiedy na tych ośrodkach będzie funkcjonował. Jednakowe 

reguły obowiązują wszystkich, bez względu na to, czy mamy do czynienia z klubem dużym, 

czy małym.  

Radny p. Krzysztof Makowski poprosił o przekazanie kontaktu do osób zarządzających 

obiektami, aby w sytuacji kiedy jakiś klub zwróci się do niego o pomoc, móc się 

skontaktować itp.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

prześle radnemu zarówno harmonogram wykorzystania boisk, jak i kontakty do kierowników 

obydwu obiektów.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara poprosiła o przekazanie również jej 

powyższej informacji. Odniosła się do pytania radnego p. K. Makowskiego dotyczącego 

zakupu szczotek i wyjaśniła, że sprzęt ogólnodostępny, z którego korzystają wszystkie 

podmioty – bramki, piłkochwyty, czy sprzęt do konserwacji murawy – i służą całemu 

obiektowi, w naturalny sposób jest do zapewnienia ze strony MOSiR.  

Następnie przystąpiła do omawiania uwag dotyczących Ośrodka treningowego przy  

ul. Minerskiej 1 i zapytała o dodatkowe szafki w pomieszczeniu dla trenerów – jaki byłby to 

koszt i czy były już na ten temat rozmowy.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

jak dotąd nie było z nim rozmów na ten temat, z czego wnioskuje że temat nie jest palący. 

Zapewnił, że jeśli tylko otrzyma informację o braku szafek, zostaną one uzupełnione.  
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Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała dalej o sprawę rozwarstwienia 

igliwia, i czy udało się już dokonać pełnej naprawy.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

naprawa została już wykonana. Mając na uwadze charakter tego uszkodzenia, aby reagować 

na bieżąco, trzeba będzie jednak obserwować, czy nie wystąpią kolejne takie uszkodzenia.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała o kwestię oświetlenia – do 

rozgrywania spotkań wymagane jest 300 lx (luksów). Czy udało się zweryfikować, czy 

rzeczywiście oświetlenia ma taką moc, czy też należy boisko doświetlić.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

wykonano pomiar, ale nie był to pomiar profesjonalny, certyfikowany. Oceniono, że nie ma 

podstaw, aby to oświetlenie nie spełniało oczekiwanych parametrów. We wszystkich 

obiektach po wyeksploatowaniu się opraw, żarników itp. czynione są starania o zastosowanie 

nowszych, bardziej oszczędnych systemów. Każdorazowo przy wymianie są starania  

o zamontowanie mocniejszego oświetlenia.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała o ustawienie garażu lub kontenera.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

zaraz po wizytacji obiektu przez radnych wytypowano miejsce dla ustawienia kontenera – na 

tyłach głównego budynku (między budynkiem, a polem bramkarskim) - i tam będzie on 

ustawiony. Inna lokalizacja tj. proponowany narożnik lub przestrzeń obok trybuny, nie jest 

możliwa ze względu na wyznaczoną strefę bezpieczeństwa i ciągi komunikacyjne lub 

zlokalizowanie na murawie. Ze względu na złożenie wymaganego zgłoszenia, wymogi BHP, 

wyznaczenie nowych dróg ewakuacyjnych, wejść i wyjść na obiekt i związaną z tym nową 

koncepcję projektową – ustawienie kontenera możliwe będzie nie wcześniej, niż za trzy 

miesiące.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara następnie zapytała o wymianę siatek  

w bramkach. Dodała, że podczas trwania wyjazdowego posiedzenia otrzymała informację, że 

zostaną one wymienione w kolejnym tygodniu, ale jak dotąd nie zostały. Zapytała, kiedy to 

nastąpi.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

nowe siatki zostały zakupione i niebawem nastąpi ich wymiana. Siatki bardzo szybko się 

zużywają, dlatego są naprawiane, albo wymieniane na bieżąco.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała o potrzebę skręcenia bramek i skąd 

ten kłopot.  
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski odpowiedział, że 

wynika to ze sposobu eksploatacji bramek. Treningi nie zawsze są przeprowadzane w polu 

bramkowym, tylko bramki przesuwane są w różne miejsca murawy, aby oszczędzić place 

bramkarskie. Podczas ich transportu, przesuwania, ciągnięcia po nawierzchni – a są to bramki 

aluminiowe - dochodzi do takich naprężeń i napięć materiału, że potrafią się one luzować, 

rozkręcać. Naprawia się to na bieżąco, i albo skręca, albo stabilizuje poprzez spawanie.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zwróciła się z prośbą o sprawdzenie stanu 

bramek, gdyż z jej informacji wynika, że od miesiąca jakieś bramki nadal nie są skręcone.  

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał o powiększenie strefy dla osób oczekujących  

i ustawienie stolików w hallu na parterze budynku, co umożliwi dzieciom np. odrabianie tam 

lekcji.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski zapewnił, że 

zgodnie ze zobowiązaniem, jakie złożył przestrzeń dla oczekujących zostanie powiększona  

i stoliki dla dzieci zostaną tam ustawione.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara dodała, że przed zastosowaniem tego typu 

zmian dobrze byłoby skonsultować to z głównymi użytkownikami.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Łukasz Kucharski zapewnił, że 

konfliktu nie będzie.  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara ponowiła prośbę o skonsultowanie 

proponowanych zmian, tak aby wszystkie strony miały wiedzę na ten temat. 

 

Ad pkt 5 – Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara podziękowała za udział w obradach  

i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

  Protokół sporządziła      Przewodnicząca Komisji 

 

Magdalena Czerkawska              Marta Przywara 

 

 


